

Ansprechspartner



Peter Knapp ist Ihr erster Ansprechspartner, wenn Sie etwas Messen oder Automatisieren möchten und eine Lösung dafür suchen. Er hat an der ETH Zürich Elektroingenieur studiert und in den Fachrichtungen Messtechnik und Medizintechnik vertieft. Er programmiert leidenschaftlich gerne mit NI LabVIEW und hat seit über 20 Jahren unzählige Mess-Systeme realisiert, geleitet, begleitet und mit kreativen Ideen unseren Kunden zum Erfolg verholfen.

Peter Knapp, Dipl. El.-Ing. ETH
E-mail: knapp@aleasol.ch
Tel: +41 (0)44 262 15 78



Contact person



Peter Knapp is your first contact if you want to measure or automate something and are looking for a solution. He studied master of science in electrical engineering at the ETH in Zurich and acquired additional knowledge in measurements and medical technology. He likes to develop with NI LabVIEW and, over the last 20 years, he realised countless measurement systems, managed, supported, and ensured success of our customers with his creative thinking.

Peter Knapp, Dipl. El.-Ing. ETH

Email: knapp@aleasol.ch

Phone: +41 (0)44 262 15 78

